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Abstract (en)
The programmer is provided with a motor for driving a cam unit in both senses. This unit includes a cam (32) cooperating with a lever (250) mounted
movably along a travel limited by two stops and extending in a first direction substantially parallel to the direction of motion of the profile of the said
cam (32) in order that the said lever (250) comes up against one or the other of the said stops depending on whether the said cam is driven in one
sense or in the other, and there is provided at least one mains supply contact (25) opened by the said lever (250) when the latter is up against one of
the said stops. The programmer of the invention applies in particular to electric domestic appliances. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le programmateur est pourvu d'un moteur d'entraînement d'un bloc de cames dans les deux sens. Ce bloc comprend une came (32) coopérant
avec un levier (250) monté mobile le long d'une course limitée par deux butées et s'étendant selon une première direction sensiblement parallèle à
la direction de déplacement du profil de ladite came (32) pour que ledit levier (250) vienne contre l'une ou l'autre desdites butées selon que ladite
came est entraînée dans un sens ou dans l'autre, et il est prévu au moins un contact (25) d'alimentation générale ouvert par ledit levier (250) lorsque
celui-ci se trouve contre une desdites butées. Le programmateur de l'invention s'applique notamment aux appareils électroménagers. <IMAGE>
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